

---

## REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 20.01.23 kl. 1800

Sted: Oveinang

Innkalt: Styret pluss John H Kjelleberg (del av møtet)

Forfall: Olav, Knut Arne

Ref. sendes styret, John H Kjelleberg, ordf. Steinar Kyrvestad, Bjernevatn.no

1. Innkalling og dagsorden godkjent.
2. Referat fra møte 20.08 godkjent.
3. Driftsavtaler for løypene med Uppstad og Kjelleberg. Bekreftelse på avtaler ble tilsendt Uppstad og Kjelleberg 28.9.22 ihht forrige møte.
4. Beredskap for evt vinterhogst. Ved eventuelle hastebehov kan Tor ta seg av dette som oppdrag.
5. Økonomi. Olav hadde laget en oppstilling/oversikt som KS sendte styret før møtet. Balansen har bra reserve, men vi er usikre på inntekter fra årsavgift. Derfor sendte vi ut (fra Setpro) 380 brev til eiere av hytter og eiendommer. Olav har sendt ut faktura til sponsorer og kommunen. KS har sendt søknad om gave fra Valle sparebank. Olav søker momsrefusjon og trenger div underskrifter på årsmøtedok (KS sender ut). Stig vil se på listene fra Olav over hvem som har betalt siste sesong og hvor de har hytte. KS sender ham grunnlaget.
6. Skiløype på Store Bjørnevatn vinter- og påskeferie? (Tiltak for mere inntekter østfra?) KS har sendt henvendelse til Torleif Homme om hva som trengs av godkjenninger. Statens naturoppsyn skal nok inn i bildet mht rein (dette kan vi evt. ta direkte). John H Kjelleberg sjekker løypelagets sporkall i avfallsbu. Tester en omtalt trase: Nordsiden østfra, krysse over til sydsiden, treffe land like øst for store P-Plass ved garasje. Kommer med et tilbud.
7. Eventuelt
  - a) Arbeider i Bakkebuløypa. Henvendelse fra Paal Brokka Rike om maskinarbeid i Bakkebuløypa som ikke var blitt pent. Tor er litt usikker på hvor dette er, og mener dette bør ordnes for hånd. KS sjekker med Rike litt nærmere hvor dette er. Mht gamleveien langs fylkesveien: dette bør bli greit ivaretatt av naturens gang.
  - b) Mer brøyting av P-plasser? Ikke løypelagets ansvar, formelt sett. Styret sier OK til at KS bruker lagets FB-side for å lodde stemningen for en tilleggsbrøyting onsdag eller torsdag, evt om vi kan få Torstein Salvesen til å følge opp dette. KS (privat) har snakket med en junior hos Tveiten, de har mye brøyting til ulike tider og er interessert i mer når de overtar alt for Olav H. Rygnestad neste sesong.